

**Addendum  
Addenda**

No./No  <b>2</b>
------------------------

Project Description / Description de projet <b>SAS- Generator and Electrical Room Improvements</b>		
Project No./No de projet <b>6192</b>	Departmental Representative / représentant ministériel <b>Jazmin McLean</b>	Date <b>10-Nov-2022</b>
Solicitation No./N° de sollicitation <b>22-58076</b>		
Notice: This addendum shall form part of the tender documents and all conditions shall apply and be read in conjunction with the original plans and specifications.		
Nota: Cet addenda fait partie intégrale des dossiers d'appel; toutes les conditions énoncées doivent être lues et appliquées en conjonction avec les plans et les devis originaux.		

Item No	Description
1	Section 6.0 of the tender states: "All Bidders must provide a valid WORKSAFE Saskatchewan certificate with their Tender or prior to contract award." This certificate shall be a clearance letter from Saskatchewan Workers' Compensation Board, not a certificate.
1	La section 6.0 de l'appel d'offres stipule : « Tous les soumissionnaires doivent fournir un certificat de WORKSAFE Saskatchewan valide avec leur soumission ou avant l'attribution du contrat. » Ce certificat doit être une attestation de conformité émise par la Commission des accidents du travail de la Saskatchewan, et non un certificat.